
Entrevista amb 
JOAN GARCIA MOLINA, NOU PRESIDENT 

DELC.P. O P i A R O C A LA ROCA 

Es diu Joan García Mol ina 
de 44 anys d ' e d a t de professió 
carter i desde fa aprox imadament 
un mes és el nou president de La 
Petanca de La Roca. To t seguit 
passem a expl icar la xerrada que 
vàrem tenir amb ell. 

La petanca, a quín any es va fun-
dar? 

La petanca la vàrem fundar 
o f ic ia lment l ' a n y 1.980 i die o-
f ic ia lment perqué nosaltres ja ju-
gavem des de feia temps, però 
sense estar federats, a i x í que ens 
vàrem federar i llavors vàrem po-
der parlar d ' u n a f u n d a d o correc-
ta. 

Nombre de socis? 
He de dir que exactement 

no ho sé, dones no he t ingu t 
temps en aquests pocs dies que 
por to com a president de mirar-
me res en concret , però jo crec 
que els nostres associats més o 
menys están al vo l tant deis qua-
ranta. 

Digue-n' s la nova composició de 
la Junta? 

Si bé el meu càrrec és nou, 
els de la Junta són anteriors a mi 
i amb això vuli dir que he deixat 
a gent de ( 'anter ior Junta, dones 
a mi personalment no hem sem-
blava que s'hagués de fer cap can-
vi dins de la junta i sí fer el canvi 
dins de la presidéncia. He de 
dir que com a secretar! està en 
Jaume Perez, com a tresorer en 
Josep Giménez i com a vocals en 
Josep Argent , Josep Muñoz i en 
Federico Cobo, tots tres per a-
quest ordre. 

En aquesta etapa que comences, 
quines fites voldries obtindre dins 
del club? 

Crec que hi ha una que és 
més impor tan t que qualsevol de 
les altres, i és la de tornar a unir 
el Club; que vér i tablement siguem 
una fami l ia , cosa que aquests 
úl t ims anys no havia estât a ix í . 
La meva segona f i ta en importan-
cia seria la de potenciar la petan-

ca en el nostre pöble, que ha estât 
i està bastant marginada: quan 
die marginada no hem refereixo 
a cap marginaciô per part de l ' A -
jun tamemt , sino que hem referei-
xo a la marg inado del pöble el 
quai no ens ajuda gaire; i si ho fa, 
en canvi, amb altres ent i tats a-
p ro f i tan t a ixò voldr ia que la gent 
es concienciés de que el Club Pe-
tanca La Roca és un c lub espor-
t iu al que hi po t anar-hi t o t h o m . 

Com a tercera i ú l t ima f i ta 
seria la de pujar oe categoria i la 
de formar bons jugadors per a-
quest esport; 

En i ' an te r io r pregunta he pogut 
sentir que parlaves de desunió. 
Explica-n' s una miqueta això. 

Sí, aquesta desunió de la 
que he pariat abans vé per la mala 
gestió de I 'an te r io r junta , la qual 
no fomentava La Petanca com 
devia i jo, per a ixò, abans t ' h e d i t 
que la meva gran f i ta seria la de 
tornar a unir el Club i que preci-
sament per a ixò hem vaig presen-
tar com a President al veure la 
desorganització que regnava ante-
r iorment . 

Com veus tu Tactual camp de pe-
tanca? 

He de dir que el camp ac-
tual ja no ens serveix, dones si 
en un pr inc ip i t o t estava com 
vàrem demanar, o sigui, mides de 
terreny de joc ara ja no és vàlid 

dones aqüestes mides han estât 
canviades, ja que ara les volen 
amb mides internacionals. A i x ò no 
seria problema per a con t inuar 
jugant, dones ten im f ins a 1.990 
però segons em comenta el bat l ie, 
en Joan Pujol, ara ens haurem de 
canviar d 'emplaçament . Quan die 
ara, no vol dir d ' i n m e d i a t sinó 
que igual passen mesos i no ens 
hem canviat. 

To rnan t al canvi d 'emplaça-
ment he de dir que, segons el batl-
ie t i n d ñ e m ubicat el nostre camp 
en els terrenys que hi han entre 
els carrers Prat de La Riba i In-
dùstr ia. 

Veus la petanca com ha esport 
de minories? 

En pr inc ip i dir ia que efec-
t ivament és un esport de mino-
ries, però també he de dir que és 
un esport al que hi juguen perso-
nes de totes les edats i que hi ha 
una afecció enorme per aquest 
esport. A i x í dones podria defi-
nir aquest esport com un joc de 
minories però amb un esperit de 
joc d i ferent a tots els altres es-
ports. 

Com són les vostres relacions amb 
l'Ajuntament? 

En un pr inc ip i , en el temps 
d ' en Francese Mestre he de dir 
que es varen volcar per a t i rar en-
davant la petanca i que t o t el que 
demanàven s ' ens donava. Ara 
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